
Burgemeester Jan van Zanen bij de maquette met 
de tijdelijke uitbreidingen: “Wij kunnen dit aan” 

(foto denhaagfm.nl)

Johan de Wittlaan, met rechts het World Forum 
(foto Esther Langendam) 

Van 24-26 juni 2025 is Nederland gastland voor de NAVO-

top in het World Forum in Den Haag. Deze top zal nog veel 

groter zijn dan de Nuclear Security Summit (NSS) in 2014, 

waarvoor toen een deel van het Statenkwartier werd afge-

sloten. 

Bij de komende NAVO-top is het Statenkwartier drie dagen 

lang (even) het centrum van de wereldpolitiek. Met de erva-

ring van de overlast van de NSS in gedachten, organiseerde 

de gemeente kort na de bekendmaking van de NAVO-top  

samen met het ministerie van Buitenlandse Zaken in het 

World Forum een informatieavond voor de buurt. “Een grote 

eer, maar ook een grote verantwoordelijkheid’, zei burge-

meester Jan van Zanen, die waarschuwde dat de impact op 

de stad groot zal zijn. De beveiliging van het World Forum  

zal optimaal moeten zijn. Dit heeft ingrijpende gevolgen  

voor de bereikbaarheid van het Statenkwartier, Zorgvliet en 

Duinoord. Hiervoor werkt de gemeente naast de politie ook 

intensief samen met onder meer de Koninklijke Marechaus-

see en Defensie.

Meer dan 150 mensen waren gekomen om informatie te  

krijgen over de dagen rondom de top en wat dit voor hen  

betekent. Maar ze zijn ook gekomen om hun zorgen te uiten. 

“We worden een supertarget”, zegt een van de omwonenden. 

“Hoe gaat u mensen die kwaad willen tegenhouden?”  

Volgens de burgemeester is iedereen zich hiervan zeer be-

wust. Van Zanen: “We moeten met alle scenario’s rekening 

houden, zonder dat ik hiermee angst wil oproepen. Maar ik 

heb er vertrouwen in dat we dit aankunnen.”

Ook zijn er vragen over het verhuren van woningen in die 

periode. Een bewoner die haar huis verhuurt via Airbnb,  

wil weten of er richtlijnen komen voor deze verhuringen. 

“Wij kregen afgelopen week al veel aanvragen en ik wil snel 

weten wat de mogelijkheden zijn.” Volgens projectleider  

Peter van Heerwaarden van de gemeente is dit nog niet  

helemaal duidelijk. Hij gaat ervan uit dat iedereen zijn wo-

ning kan blijven gebruiken en dat verhuren mogelijk blijft. 

Van Heerwaarden zegt dat er in totaal ruim 8.500 mensen 

naar Den Haag komen voor de top, “En die mensen passen 

niet allemaal in het World Forum”, vertelt Stéphanie Koste-

rink van Buitenlandse Zaken. “We gebruiken alle vierkante 

meters van het World Forum, maar we hebben meer ruimte 

nodig. Daarom moeten we tijdelijke constructies aanbouwen 

over de hele lengte van het bestaande gebouw.” Tijdens de 

bijeenkomst konden de wijkbewoners de maquette van de 

uitbreidingen bekijken. Zo komt er ook een tijdelijk gebouw 

aan de overkant van het World Forum. Dit betekent dat de 

drukke Johan de Wittlaan die langs het World Forum loopt 

bijna drie maanden dichtgaat. “Dat is noodzakelijk omdat er 

ruim acht weken nodig zijn om de constructies op te bouwen 

en na de top zijn er bijna drie weken nodig om ze weer af te 

breken.” 

Eind 2024 wordt een volgende bijeenkomst voor wijkbewo-

ners georganiseerd. Dan zal er meer te vertellen zijn over de 

daadwerkelijke impact van de top op de stad. Dan moet er 

een mobiliteitsplan zijn en duidelijk zijn waar de afsluitin-

gen precies komen. De komende tijd gaat de gemeente ook 

in gesprek met ondernemers en onderwijsinstellingen. 

Informatie van de wijkwebsite statenkwartier.net, juni 2024

NAVO-TOP IN JUNI 2025

Johan de Wittlaan drie maanden dicht 
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